



**SHIRE OF CHRISTMAS ISLAND
PUBLIC NOTICE**

34/26

7 August 2026

**TEMPORARY ROAD CLOSURE – Sung Miaw Low at Drumsite
Ghost Festival**

In accordance with section 3.50 of the Local Government Act 1995 (WA, CI) notice is hereby given for the temporary closure of Sung Miaw Low to all traffic from 4:00pm to 6:00pm on Thursday the 13th of August for the Ghost Festival Celebrations. The extent of the closure is between Lam Lok Loh to Jalan Ketam Merah.

Motorists and residents are to take extra care when around this road during this period.

The Shire of Christmas Island apologises for any inconvenience caused by the temporary road closure.

Enquiries in relation to the road closure should be directed to the CEO at the Shire of Christmas Island on 9164 8300 (ext. 235).

David Price
Chief Executive Officer



圣诞岛郡
公告

34/26

2026 年 8 月 7 日

临时道路封闭 - Drumsite的 Sung Miaw Low路段
盂兰盆节

根据《1995年地方政府法案》（西澳州，西澳大利亚）第3.50条的规定，圣诞岛郡特此通知公众，为庆祝盂兰盆节，位于Lam Lok Loh 至Jalan Ketam Merah之间的Sung Miaw Low 将于8月13日（星期四）下午4:00至6:00临时封闭，禁止所有车辆通行。

在此期间，驾驶者和居民在这条路附近时要格外小心。

圣诞岛郡对临时道路封闭造成的任何不便表示歉意。

有关道路封闭的咨询，请致电圣诞岛郡首席执行官办公室，电话号码为9164 8300（分机号235）。

大卫·普莱斯
首席执行官



**SHIRE PULAU KRISMAS
NOTIS UMUM**

34/26

7 Ogos 2026

**PENUTUPAN JALAN SEMENTARA – Sung Miaw Low di Drumsite
Pesta Hantu (Ghost Festival)**

Selaras dengan Seksyen 3.50 Akta Kerajaan Tempatan 1995 (WA, CI), notis ini dikeluarkan bagi memaklumkan penutupan sementara Sung Miaw Low kepada semua lalu lintas dari pukul 4:00 petang hingga 6:00 petang pada hari Khamis, 13 Ogos, sempena sambutan Pesta Hantu (Ghost Festival). Kawasan yang terlibat dengan penutupan ini adalah antara Lam Lok Loh sampai ke Jalan Ketam Merah.

Para pemandu dan penduduk diminta untuk lebih berhati-hati apabila berada di sekitar jalan ini dalam tempoh tersebut.

Pihak Shire Pulau Krismas memohon maaf atas sebarang kesulitan yang timbul akibat penutupan jalan sementara ini.

Sebarang pertanyaan mengenai penutupan jalan ini boleh diajukan kepada Ketua Pegawai Eksekutif (CEO) Shire Pulau Krismas di talian 9164 8300 (sambungan 235).

David Price
Ketua Pegawai Eksekutif